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بازگشت دکتر سودی
داریوش ســودی از ظهر دیــروز با حکم 
مدیرعامل باشگاه پرســپولیس به عنوان مشاور 

عالی معرفی شد.
در بخشــی از متن این حکم آمده است؛ 
نظر به مراتب تعهد، تخصص و تجربه موفق در 
اداره و ریاست کلینیک پزشکی-ورزشی و مرکز 
آموزش علمی کاربردی پرسپولیس، جنابعالی به 
موجب این ابلاغ به ســمت مشاور عالی در امور 
آموزشی، پژوهشی و پزشکی منصوب می شوید. 
گفتنی اســت دکتر ســودی در زمان مدیریت 
عباس انصاری فرد در پرسپولیس کلینیک این 
باشگاه را در ورزشگاه درفشی فر راه اندازی کرد 
و البته امکانات بیمارستان گاندی را در اختیار 

گرفت که هر دو پروژه رها شد.
 

تشکر خانواده کاشانی
خانواده زنده یاد جعفر کاشانی پیشکسوت 
فقید پرسپولیس و شــاهین با انتشار پیامی از 
حاضران در مراسم بزرگداشت آن محروم تقدیر 
کردند. در بخشــی از این پیام آمده: »با آرزوی 
ســلامتی برای همه اهالــی ورزش، فوتبال و 
مردم شریف ایران، سپاس و قدردانی خود را از 
مردم به ویژه هواداران قدرشــناس پرسپولیس، 
وزارت ورزش و جوانــان، وزارت امــور خارجه، 
فدراسیون و ســازمان لیگ فوتبال، شهرداری 
تهران، پیشکسوتان و خاک خورده های ورزش 
و فوتبال، به ویژه شــاهینی ها، پرسپولیسی ها 
و دیگــر تیم ها چــون اســتقلال، اهالی هنر و 
همچنین از محبت فراوان رســانه های گروهی 

اعلام می کنیم.«
 

عبور بیرو از 50 کلین شیت
با اینکه بیرانوند در دو بازی مقابل شــهر 
خودرو و ســپاهان گل های بدی خورده اما در 
ســه فصل و چند هفته ای که در پرســپولیس 
حضور داشــته آمــار خوبی از خــود به جای 
گذاشــته است. علیرضا بیرانوند شماره یک این 
روزهای تیم ملی و پرسپولیس از مرز ۵۰ کلین 
شیت با پیراهن پرسپولیس در دیدارهای لیگ 
برتری عبور کرد. آمار بیرانوند با پرسپولیس در 
لیگ برتر به شرح زیر است. لیگ شانزدهم؛ ۲۴ 
بازی- ۱۷ کلین شیت، لیگ هفدهم؛ ۲۷ بازی- 
۱۷ کلین شــیت، لیگ هجدهم؛ ۲۶ بازی- ۱۶ 
کلین شــیت، لیگ نوزدهم؛ ۴ بازی- یک کلین 
شــیت، مجموع؛ ۸۱ بازی- ۵۱ کلین شــیت- 

۶۳درصد کلین شیت.
 

بشار دوشنبه می آید
بشار رســن هافبک عراقی پرسپولیس که 
برای دیدارهای تیم ملی عراق در انتخابی جام 
جهانی به عراق رفته است، دوشنبه هفته آینده 
وارد ایران می شــود تا در تمرینات سرخپوشان 
شــرکت کند. تمرینات پرسپولیس که قرار بود 
دیروز )چهارشنبه( آغاز شود، امروز صبح از سر 

گرفته می شود.

شــش هفته از مدیرعاملی دوباره محمد حسن انصاری فرد در باشگاه پرسپولیس گذشت. مردی 
که در بدو ورود دوباره اش به ساختمان باشگاه اعلام کرد برنامه هایی جهت زنده کردن دوباره آکادمی 
باشگاه، دانشگاه و بخش های مغفول مانده باشگاه مثل کلینیک پزشکی و ورزشگاه درفشی فر دارد. با 
این جود مسائل مالی مربوط به باشگاه، تیم بزرگسالان، شکایت برانکو و مسائلی از این دست شروع 
حرکت انصاری فرد برای رتق و فتق این امور را به تأخیر انداخت. حالا اما مدیر باشــگاه پرسپولیس 
برای رســاندن پرسپولیس به نقطه ای که ۵ ســال قبل ایستاده بود کار بســیار دشواری دارد. چرا 
می گوییم پنج سال قبل؟ چون در دوران مدیریت علی اکبر طاهری بخش های حیاتی و علمی باشگاه 
مثل دانشگاه، کلینیک و آکادمی با اهداف و تصمیماتی غیر قابل هضم نابود شد و از بین رفت. حالا 
انصاری فرد با انتصاب دکتر داریوش ســودی به او مأموریت داده تا وضعیت دانشــگاه و کلینیک را 

سامان دهد و البته ظاهراً برای تجهیز و راه اندازی آکادمی پرسپولیس هم نقشه هایی در سر دارد.
 

دانشگاه پرسپولیس را چه کسانی  نابود کردند؟
محمــد رویانیان با تمام خطاهای مدیریتی اش در باشــگاه پرســپولیس چنــد اقدام مثبت و 
فوق العاده مهم برای این باشگاه انجام داد که یکی از آنها تأسیس دانشگاه پرسپولیس بود. رویانیان با 
پرسپولیس قهرمانی نیاورد و دانشگاه را از خود بر جای گذاشت اما طاهری که در زمان او پرسپولیس 
به قهرمانی رســید – و بســیاری به خاطر این قهرمانی ها هنوز او را مدیری موفق می دانند - دانشگاه 

پرسپولیس را دودستی به سوی نابودی کشاند.
زنده یاد جعفر کاشــانی آرزو داشــت باشــگاه پرسپولیس صاحب یک دانشــگاه شود و در این 
دانشــگاه بازیکنان تحصیلات شــان را پیش ببرند ضمن اینکه پرســپولیس نقش مهمی در آموزش 
جوان های کشــور ایفا کند. این آرزو حدود ۷ ســال قبل در آذرماه سال 9۱ و دوره مدیریت محمد 
رویانیان به تحقق پیوست . در آن مقطع هیأت امنایی متشکل از پیشکسوتان پرسپولیس مثل دکتر 
محمد زادمهر و مهندس حســینعلی کلانی در رأس کار قرار گرفتند و با مدیریت دکتر سودی، این 
دانشــگاه رشد چشمگیری داشت. این مرکز آموزشــی بعد از چیزی حدود دو سال تعداد رشته ها و 
دانشجویانش را به حدی رساند که باشگاه می توانست روی درآمدزایی این مرکز حسابی ویژه باز کند 

اما به یکباره زلزله ای در این دانشگاه رخ داد و همه چیز رو به افول گذاشت.
اســتارت نابودی دانشــگاه پرســپولیس در دوران وزیر قبلی ورزش، محمود گودرزی زده شد 
هر چند سرچشــمه اتفاقات از مدیریت باشگاه پرســپولیس رقم می خورد. در آن مقطع بدون اینکه 
تحقیقاتی صورت بگیرد درصدد برکناری مدیر دانشــگاهی برآمدند که چیزی حدود ۲۴۰۰ دانشجو 
داشت و به شرایط قابل توجهی رسیده بود. در آن زمان وزارت ورزش فردی به نام مولایی را به عنوان 
مدیرعامل برای دانشــگاه برگزید که ظاهراً از معتمدان وزارتخانه و مدیریت وقت باشگاه پرسپولیس 
بود. در آن مقطع وزارت ورزش اعضای هیأت مدیره باشــگاه را تحت فشــار گذاشــت که باید حکم 
تغییرات در دانشــگاه را امضا کنند که حسین عبدی عضو وقت هیأت مدیره این حکم را امضا نکرد. 
حکمی که به کنار رفتن اعضای هیأت امنا و نابودی تدریجی دانشگاه منتج می شد و همین هم شد. 
در آن زمان برخی اعضای هیأت مدیره با توجه به اینکه اساساً این دانشگاه غیر قانونی تأسیس شده، 
برای دادن امضای تغییرات در مدیریت دانشــگاه به یک تا ســه سال زندان تهدید شدند و در نهایت 
مجبــور به امضا شــدند. از همان زمان بود که با تغییرات متعدد مدیــران در این مرکز، دوران افول 

دانشگاه پرسپولیس آغاز شد و تعداد دانشجوها از ۲۴۰۰ نفر به ۲۰۰ نفر رسید.
 

می خواهند به اوضاع سر و سامان دهند
با حکمی که انصاری فرد به دکتر ســودی از دایرکنندگان و مدیران اولیه دانشگاه پرسپولیس 
داده قرار شده ایشان اوضاع آموزشی باشگاه را سر و سامان بدهند. خواجوند مسئول حقوقی باشگاه 
پرسپولیس با اعلام این خبر می گوید: »متأسفانه دانشگاه پرسپولیس در وضعیت خوبی نیست در 
صورتی که اوضا ع می توانســت خیلی خوب پیش برود و اتفاقات خوبی برای دانشگاه بیفتد. زمانی 
شرایط دانشگاه بسیار خوب بود و حالا هیأت مدیره ورود کرده تا دکتر سودی با توجه به تجربه و 

تسلطی که روی این کار دارد دوباره به اوضاع آموزشی پزشکی باشگاه رونق بدهد.«
خواجوند ادامه می دهد: »مرحوم کاشــانی همیشه آرزو داشــت پرسپولیس صاحب دانشگاه 
باشــد. حالا با همه اتفاقاتی که افتاده با تعصبی که دکتر ســودی به کارش دارد ایشــان با وجود 
مســئولیت بســیار مهمی که داشــتند پذیرفتند تا نگرانی های مدیریت باشــگاه را درباره مسائل 

آموزشی پزشکی کم کنند و به اوضاع دانشگاه و کلینیک سامان دهند.«
به گفته خواجوند دانشگاه پرسپولیس الان وضعیت خیلی خوبی ندارد و خیلی از رشته هایش 
تعطیل شــده ضمن اینکه از باب اقتصادی هم مشــکلاتی دارد که مدیریت باشگاه به دنبال حل 

این مشکلات است.

ایران ورزشــی- بســیاری از هواداران 
پرســپولیس دل خوشــی از دوران مدیریت 
محمــد رویانیان در پرســپولیس ندارند اما 
واقعیت این اســت که اتفاقات خوبی هم در 

دوران مدیریتی او در این باشگاه افتاده بود.
پروسه تجهیز و بهره برداری از ورزشگاه 
درفشی فر پروســه پپچیده و پرهزینه ای بود 
که در دوران مدیریت حبیب کاشــانی )دوره 
دوم( آغــاز شــد و در دوران مدیریت محمد 
رویانیان با هزینه های گزاف و اقدامات جالب 

توجه به پایان رسید.
ساخت سکوها، تجهیز سالن کنفرانس، 
مرمت اســتخر، تأمین آب مجموعه با نصب 
منبــع آب بزرگ از جملــه اقداماتی بود که 
ماه هــا زمان بــرد. اما مهم تریــن امکانات و 
اتفاقات زیر سکوها رخ داد و تیم پرسپولیس 
بدنسازی  سالن  فوق العاده،  رختکنی  صاحب 
عالی با امکانــات کامل، اتاق مخصوص کادر 
فنی، ســالن آنالیز، ســونا، جکوزی و ...  شد. 
همان زمان ســعید شیرینی مسئول اجرایی 
باشگاه و دســت راست رویانیان برای تجهیز 
این ورزشــگاه زحمات زیادی کشــید و هر 
چقــدر کــه از او انتقاد شــود نمی توان این 

اقداماتش را زیر سؤال برد.
پرســپولیس  تدارکاتچی  مقطع  آن  در 
بعد از هر تمرین لباس های بازیکنان و کادر 
فنی را جمع کرده و برای شســت و شــو به 
خشکشــویی می برد اما شــیرینی و باشگاه 
پرســپولیس با خرید یک دســتگاه شوینده 

و خشــک کن مجهز و نصب آن در و رزشگاه 
درفشــی فر کار بزرگی برای راحتی بازیکنان 

و اعضای تیم انجام دادند.
ورزشگاه  رفاهی،  اقدامات  این  مجموعه 
درفشــی فر را تبدیل به یک مجموعه کامل 
و بی نظیر کرده بود که می توانســت حسادت 
دیگر باشــگاه های بزرگ فوتبال ایران را به 

دنبال داشته باشد.
 با این وجود در دوران مدیریت علی اکبر 
طاهــری این مجموعه عملًا از ســرمایه های 

باشــگاه پرسپولیس خارج شــد تا جایی که 
نه تیم بزرگســالان و نه تیم های پایه باشگاه 
نتوانستند از این مجموعه استفاده کنند. در 
عین حال تیم بزرگســالان پرســپولیس به 
ورزشــگاه شــهید کاظمی نقل مکان کرد و 
حواس ها از درفشــی فر پرت شد اما در حالی 
که پرســپولیس چنین خانه کامل و مجهزی 
در اختیار داشــت تیم های پایه پرسپولیس 
به ورزشــگاه اجاره ای شــهدای اســماعیلی 
یافت آباد رفتند و حالا چند سالی است که با 

پرداخت اجاره بها در بدترین ساعت های روز 
در آن ورزشــگاه، تمرین می کنند و مسابقه 

می دهند.
در دوران مدیریت طاهری بر پرسپولیس 
با بهانه اینکه می خواهند چمن این مجموعه 
را به کلی درســت کنند عملًا ورزشگاه را از 
دسترس تیم بزرگسال و تیم های پایه خارج 
کردنــد و بخشــی از آن را به یکــی از اقوام 
معاون وقت باشــگاه اجاره دادند. از ســوی 
دیگر ســالن بدنسازی و استخر هم به بخش 

خصوصی اجاره داده شــد تا باشــگاه از این 
طریق درآمدزایی کند اما چمن این مجموعه 

بیش از سه سال بلاتکلیف ماند.
در حالــی کــه باشــگاه پرســپولیس 
می توانســت با هزینه ای معقول ترمیم چمن 
این مجموعه را به پیمانکار قبلی آن بسپارد 
و بعد از مدتی دوباره از آن بهره برداری کند 
طاهــری طلب قبلی پیمانــکار را نداد و با او 
قطع همکاری کرد. بعــد از آن بحث مزایده 
برای زیرسازی کلی چمن این مجموعه پیش 
آمد اما مشخص نشد چه اتفاقی افتاد که بعد 
از حدود سه ســال بحث زیرسازی و کاشت 
چمن جدید به کلی منتفی شد و زمین اصلی 
این ورزشگاه با چمن مصنوعی پوشانده و به 
همان فــرد قبلی برای دایــر کردن آکادمی 

شخصی اش اجاره داده شد.
حــالا محمدحســن انصاری فــرد یک 
مأموریت مهم در باشگاه پرسپولیس دارد. او 
در دوره اول مدیریتش ورزشــگاه درفشی فر 
را تحویــل گرفت، هر چند آن زمان مالکیت 
مجموعــه کاملًا در اختیار پرســپولیس قرار 
نگرفتــه بود. او پتانســیل های این مجموعه 
را می شناســد و  حتماً از داستان تأسفباری 
که در سطور بالا به آن اشاره شد با جزئیات 
بیشــتر و مفصل تر خبر دارد. با این حال از 
انصاری فرد انتظار می رود این سرمایه عظیم 
را دوباره به پرســپولیس برگرداند تا هم تیم 
بزرگســالان و هم تیم های پایه از امکاناتش 

استفاده کنند.

بعــد از ماجراهای مربوط به ســرمربیگری 
تیم امید و رفتن فرهاد مجیدی و حضور حمید 
استیلی در رأس کادر فنی این تیم، پیشکسوتان 
پرسپولیس به شدت از حمید استیلی و حضورش 

در رأس کادر فنی امید حمایت کرده اند. 
در این میان شــرکت پیشکســوتان کهن 

پرســپولیس که حمید اســتیلی عضــو هیات 
مدیره آن به حســاب می آید، اطلاعیه ای داده و 
از اســتیلی حمایت کرده است. در این اطلاعیه 
آمــده: »جــدا از دانــش فنی و تســلط به فن 
مربیگری آنچه حمید اســتیلی را از بسیاری از 
مربیان و مدعیان متمایز می کند، اخلاق اوســت 
که همیشــه برای کســوت حرمت قائل بوده و 
امروز خوشحالیم آینده سازان فوتبال ما به دست 
مردی به امانت سپرده شده اند که احترام بزرگتر 
را با کــردار و گفتار خود به آنهــا می آموزد، نه 
کســی که نمک می خورد و نمکدان می شکند. 
هر چند بزرگی و اعتبار حمید اســتیلی هرگز با 
تهمت های کســی که با لطف و حمایت استیلی 
قــواره ملی پیدا کرد، زیر ســؤال نمــی رود اما 
بهتر که نســل آینده ســاز فوتبال ایران معرفت 
را از اســتیلی و استیلی ها بیاموزند. پیشکسوتان 
پرســپولیس با آرزوی موفقیــت برای تیم امید، 
حمایت از استیلی، شاهرودی، امامی فر و تمامی 

زحمتکشان این تیم را وظیفه خود می دانند!«

ایران ورزشــی-  متأســفانه در دوران حضور 
علی جمشــیدی و محمدرضا حاجی بیگی در پست 
معاونت حقوقی باشگاه پرســپولیس اتفاقات خوب 
و مثبتی رخ نداد. حــالا مهدی خواجوند که زمانی 
ســخنگوی هیأت مدیره باشــگاه پرســپولیس بود 
به عنوان مســئول حقوقی باشــگاه به پرســپولیس 
برگشته و حتی خبری از مهدی ذاکر مشاور حقوقی 

معاونان قبلی هم نیست.
خواجوند کــه البته ظاهراً هنــوز حکمش به 
صورت رســمی اعلام نشــده درباره پرونده برانکو 
و مواجهــه با آن می گوید: »مــا دو بحث را توأمان 
پیــش می بریم که یکی بحث مذاکره اســت و یکی 
بحث حقوقی که اگر لازم باشــد دعوایی طرح شود 
تیم حقوقی ما آماده اســت. در عین حال سیاست 
مدیریت باشگاه مذاکره است که فعلًا روند مذاکرات 

بد پیش نرفته است.«
خواجوند می گوید: »مــا این دو بحث را از هم 
تفکیــک کرده ایم و به وکلایمــان گفته ایم چنانچه 

بحــث حقوقی پیش بیاید به بهترین شــکل کار را 
پیش ببریم و از حق باشگاه دفاع کنیم اما ان شاء الله 

که مشکل با مذاکره و مصالحه حل می شود.«
به خواجوند می گوییم نکند مثل زمان مدیریت 
رویانیان با طرح دعوای متقابل که علیه مانوئل ژوزه 
مطرح شد فقط هزینه های باشگاه را سنگین تر کنند 
و ســر آخر هم به نتیجه نرســند که وی می گوید: 
»وقتی به مصالحه نرســیم باید تاکتیک های خاص 
خودمان را برای دفاع از حق باشــگاه داشته باشیم. 
معمولاً مصالحه وقتــی اتفاق می افتد که طرفین از 
خواسته های شــان کوتاه بیایند که در این شــرایط 
باید شرایطی را به گونه ای پیش ببرید که شانس تان 

بیشتر شود.«
آیا برای مصالحه با برانکو افق روشــنی وجود 
دارد؟ خواجوند می گوید: »بله، بســیار زیاد. وکیل 
ایشــان هم که رفتند گفتند  حتمــاً باب مذاکره را 
باز می گذاریم و آقای انصاری فرد هم شرایط را برای 

ادامه مذاکرات می سنجند.«

ایران ورزشــی- ۱۰ ســال قبل 
کوچک  کلینیکی  صاحب  پرسپولیس 
در محل ســاختمان این باشــگاه شد 
اما در دوران مدیریت محمد رویانیان 
ســاختمانی در کنج محوطه ورزشگاه 
درفشــی فر که قبــل از آن مرغدانی 
بــود تبدیل به کلینیکی مجهز شــد. 
در ایــن کلینیــک که دســتگاه ها و 
امکانات بسیاری داشت و مورد توجه 
ناظران  ای اف ســی هم قرار گرفت، به 
پرسپولیس،  خانواده  و  پیشکســوتان 
جدا از تیم بزرگســالان و بازیکنانش 

خدمات پزشکی ارائه می شد. 
کلینیــک پرســپولیس در کنار 
مجموعه درفشــی فر، این باشــگاه را 
شــبیه به باشــگاه های بزرگ اروپایی 
کــرده بــود امــا در دوره مدیریــت 
علی اکبر طاهری بین دکتر ســودی و 
مدیریت باشــگاه اختلافاتی به وجود 
آمد که منجر به تعطیلی کلینیک شد.
به  این کلینیک مدتی  ساختمان 
یک بخش خصوصی اجاره داده شــد 
و بــه عنــوان آتلیه عکاســی فعالیت 
کــرد اما باشــگاه یک ســال قبل در 
دوران مدیریــت گرشاســبی درصدد 
مزایــده این کلینیــک و امکانات آن 

برآمد. مهرماه ســال گذشــته باشگاه 
اطلاعیه مزایــده کلینیک و امکاناتش 
را رسماً منتشــر کرد اما همان زمان 
دکتر سودی مســئول کلینیک اعلام 
کرد بخشی از امکانات و دستگاه های 
موجــود در آن ســاختمان متعلق به 
اوست و باشگاه نمی تواند این کلینیک 

را به مزایده بگذارد.
ماجرای این کلینیک و مزایده اش 
در یک سال اخیر مغفول مانده بود تا 
اینکه انصاری فرد تصمیم گرفت دوباره 
آن را با کمک داریوش ســودی احیا 
کند. ســودی کــه در دوران مدیریت 
بیمارســتان  طرح  انصاری فرد  عباس 
پرســپولیس را پیاده کرده و امکانات 
هتل بیمارســتان گاندی را در اختیار 
بود،  آورده  در  پرســپولیس  باشــگاه 
دوباره مأمور شــده تا این کلینیک را 
احیا کند اما خــودش می گوید: »من 
تــازه حکم گرفته ام و هنوز از وضعیت 
کلینیک و دانشــگاه خبر ندارم. اجازه 
بدهید به وضعیت آنجا سرکشی کنم 
و بعــد از آن گــزارش خواهم داد که 
کلینیک در چه مرحله ای است و چه 
اقداماتی بایــد صورت بگیرد تا دوباره 

احیا و قابل بهره برداری شود.«

کلینیک پرسپولیس احیا می شود

باشــگاه  مدیره  هیــأت  اعضــای 
پرسپولیس در راســتای جلسه هفتگی 
خود، صبح دیروز تشکیل جلسه داده و 
جلسه ای را برگزار کردند. در این جلسه 
در خصوص آخریــن وضعیت مذاکرات 
بــرای قرارداد اسپانســر، امــور جاری 

باشــگاه و اختیارات مدیرعامل بحث و 
بررسی صورت گرفت.

قرار اســت در جلسه بعدی اعضای 
هیأت مدیره باشــگاه پرســپولیس در 
تصمیم گیری  مسائل  از  برخی  خصوص 

صورت گیرد.

برگزاری جلسه هیأت مدیره

 با درگذشت زنده یاد جعفر کاشانی، 
دکتر مهدی رسول پناه که در جلسه مورخ 
۲۲ اسفند سال ۱۳9۷ به مدت ۲ سال، به 
عنوان عضو علی البدل هیأت مدیره انتخاب 

شــده بود به عنوان عضو رسمی به هیأت 
مدیره پرســپولیس ملحق و معرفی شد و 
دیروز چهارشــنبه نیز در نشســت هیأت 

مدیره باشگاه حضور پیدا کرد.

معرفی عضو جدید هیأت مدیره

امیدواری مسئول حقوقی پرسپولیس به حل پرونده برانکوحمایت پیشکسوتان پرسپولیس از استیلی

وکیلش گفت باب مذاکره را باز می گذاریم

خبر کوتاه
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سنگ بزرگ پیش پای 
انصاری فرد

برانکو فقط 5 درصد 
تخفیف می دهد

محمدحســن  وقتــی   شــاید 
به  باشــگاه پرســپولیس  انصاری فرد در 
مدیریت رســید تصور نمی کرد داســتان 
بدهی برانکو اینقدر پیچیده شــود. او در 
مصاحبه هایش مدام به این نکته اشــاره 
می کرد که با وکیل برانکو مذاکره و جلوی 
محکوم شــدن پرسپولیس در این پرونده 
را می گیرد اما حالا می شــنویم که برانکو 
به موازات جلسه با مسئولان پرسپولیس 
از این باشگاه شکایت هم کرده و شکایت 
به کمیتــه انضباطی فیفا را پیش می برد. 
در واقع حتی اگر هم برانکو رضایت بدهد 
9۵ درصــد پولش را می خواهد که فراهم 
کردن این پــول برای پرســپولیس کار 

بسیار دشواری است.
داســتان از این قرار است که وکیل 
سرمربی سابق پرســپولیس روز یکشنبه 
به تهران آمد و جلســاتی را با انصاری فرد 
برگــزار کــرد. در نهایت وکیــل برانکو 
سه شــنبه شــب راهی زاگرب شد تا این 
مربی کــروات را در جریان مذاکرات قرار 
دهد. در این جلسه مدیرعامل پرسپولیس 
از وکیل برانکو درخواست کرد تا با توجه 
به در نظر گرفتن شرایط سخت اقتصادی 
حاکم بر باشگاه پرسپولیس، به این باشگاه 
تخفیف داده شود. انصاری فرد مدیرعامل 
پرســپولیس پیشــنهاد داد اگــر برانکو 
تخفیف دهد، مبلغ مورد توافق تقســیط 
شود تا آنها بتوانند با سرمربی سابق خود 
تسویه حساب کنند. وکیل برانکو اما زیر 
بار تخفیف مد نظر باشــگاه پرســپولیس 
نرفــت و بعد از صحبت هایــی که با این 
مربی کروات انجــام داد در نهایت اعلام 
کرد که فقــط می تواند ۵ درصد از طلب 
برانکو را به آنها تخفیف دهد و بیشــتر از 
این رقم، امکان پذیر نیست. این در حالی 
است که تخفیفی که باشگاه پرسپولیس 
در نظر داشت رقم خیلی بیشتری بود که 
در مذاکراتی که صورت گرفت درباره آن 
توافق نشــد تا وکیل برانکو بدون توافق 

خاصی راهی کرواسی شود.
در نهایت قرار شــد وکیل برانکو به 
کرواســی رفته و بعــد از در جریان قرار 
دادن او از جریــان مذاکــرات صــورت 
گرفته، پاســخی به باشــگاه پرسپولیس 
ارســال شود. پاسخ برانکو به پرسپولیس 
قرار است به این باشــگاه ایمیل شود و 
حالا مدیران باشــگاه منتظر هســتند تا 
ببیننــد در نهایت و بعد از این مذاکرات 
چه اتفاقاتی در خصوص این پرونده رخ 

خواهد داد.
با توجه به اینکه بدهی پرســپولیس 
بــه برانکو چیــزی بیــش از ۱۳ میلیارد 
تومان اســت پرسپولیس دنبال این است 
تا به صورت قسطی این بدهی را بپردازد 

و راه فراری از پرداخت این پول ندارد.

شرایط امروز علیپور را من هم تجربه کردم

بزیک: شک دارم جونیور مهاجم باشد

که  زده  بازی ســه گل  شــش 
اصلی  مهاجم  دو  ســهم  هیچ کدام 
پرسپولیس نبود. این آمار ضعیف در 
از سوژه های  به یکی  اخیر  هفته های 
مهم این باشــگاه تبدیل شــده که 
انتقادهای بســیاری از پیشکسوتان 

این باشگاه را به همراه داشت.
 ادمونــد بزیک مهاجم ســابق 
بازیکنی  دارد  اعتقاد  پرســپولیس 
که از کشــور دیگری وارد فوتبال ما 
می شــود باید از هم پستی اش بهتر 
او مدعی است که شرایط این  باشد. 
روزهای علی علیپور را در همین تیم 

تجربه کرده است.
  

موضوع اصلی مصاحبه، عملکرد 
دو مهاجم فعلی پرســپولیس است؛ 
ابتــدا علــی علیپور که بــه دلیل 
شــرایطی که دارد و فشــار روحی 
زیادی که متحمل می شود، پنالتی را 

هم از دست می دهد.
 علیپور انگیزه زیادی برای برگشتن 
به روزهای خوبــش دارد و من مطمئنم 
که خیلی زود این اتفاق می افتد. اما باید 
بیشتر تلاش و تمرین کند. من خودم این 

شرایط را در پرسپولیس تجربه کردم.
چه سالی؟

 ســالی که آقای پرویــن دوباره به 
پرســپولیس برگشــته بودند و من هم از 
تیــم آرارات آمده بودم. ســه هفته اول را 
به دلیل نداشتن رضایتنامه نتوانستم برای 
پرســپولیس بازی کنم اما بعد از آن بازی 
کردم منتها در ۱۰ بازی گل نزدم تا بازی با 
پلــی اکریل اصفهان که یک گل زدم و بعد 
از آن در ۱۱ بــازی گل زدم. بعضی وقت ها 
شانس با بازیکن یار نیست و بعضی وقت ها 

هم اســترس اجازه گلزنی نمی دهد و حتی 
فرصت های خوب را هم از بازیکن می گیرد. 
علیپور فصل قبل چند هفته گل نزد اما بعد 
از آن پایش به گل باز شــد. الان هم همه 
باید از آنها حمایت کنیم. علیپور کم تجربه 
نیست و باید با این مسائل کنار بیاید البته 

سخت است اما غیر ممکن نیست.
جونیور را چطور دیدید؟

 ببینیــد وقتــی بازیکــن خارجی 
می آوریم باید از هم پستی اش بهتر باشد. 
حضــور بازیکن خارجی توقعــات را بالا 
می بــرد بخصوص که برزیلی هم باشــد 
چون هــواداران فوتبــال ذهنیتی که از 
بازیکن برزیلی دارند یک مهاجم تکنیکی 
و گلزن اســت. من حقیقتاً شک دارم که 

جونیور یک مهاجم نوک باشد.
چطور؟

 مدل ایســتادنش در زمین شبیه 
مهاجمــان نیســت. از طرفی در شــش 
مســابقه ای کــه من از او دیــدم کارآیی 
لازم را نداشــت و امیدوارم از این به بعد 

بهتر شــود. البته او وارد کشوری جدید با 
فرهنگ جدیدی شــده و باید به او زمان 
بدهیم. شــما ببینیــد ادن آزار هم چند 
هفته ای در رئال خوب نبود اما چون آزار 
بود هــواداران تحمل کردند. امیدوارم که 
از صحبت من ناراحت نشوند  اما در همان 
بازی اول که او را دیدم، احســاس کردم 
مهاجم نوک نیســت. البتــه امیدوارم که 

اشتباه کرده باشم.
شــاید بازیکنان خارجی خیلی 
توجیه نیستند که پیراهن چه تیمی 

را بر تن کرده اند.
 ببینید در پرسپولیس بازی کردن 
و خوب بازی کردن خیلی ســخت است. 
این تیم میلیون ها هوادار دارد و آنها تمام 
اتفاقات تیمشــان را زیــر ذره بین دارند. 
زمان ما اگر یــک گل می زدیم خیلی به 
چشــم نمی آمد. یادم است در یک بازی 
هت تریــک کــردم و در پایان مســابقه 
آقــای عابدینی گفت من چنین مهاجمی 
می خواهم. یعنــی  اینکه در هر بازی باید 

سه گل می زدم.
می توانند  مهاجمــان  این  البته 
مدعی باشــند که هافبک بازیسازی 
خیلی  و  نیســت  سرشــان  پشت 
صاحب فرصت نمی شــوند. از طرفی 
اینکه  با  کامیابی نیا  مصدومیت کمال 
تأثیرگذار  کاملًا  اما  نیست  پلی میکر 

بوده است.
 من هم اعتقاد دارم که پرسپولیس 
یک هافبــک بازیســاز می خواهد. ضمن 
اینکه پیدا کــردن جایگزینی برای کمال 
سخت است چون آنها ســال ها کنار هم 
بازی کرده بودند و حال این جابه جایی ها 

تا حدودی کار را سخت می کند.
نتایج پرسپولیس در شش هفته 
اخیر هم قابل دفاع نیســت، ســه 

شکست آن هم مقابل مدعیان.
 باید حوصله کنیم و صبور باشــیم. 
البته در فوتبال ما تعداد کسانی که به مربی 
فرصت می دهند انگشت شــمار هســتند. 
یادمان نرود که برانکــو هم در هفته های 
اول کارش در پرســپولیس عملکرد خوبی 
نداشت اما سه سال بعد از آن قهرمان شد. 
من فکر می کنم که کالدرون کارش را بلد 
است و باید زمان بدهیم. اینکه او تغییراتی 
را در چیدمان هایش انجام می دهد، نشان 
از آن دارد که هنــوز ترکیب اصلی اش را 

پیدا نکرده است.
می تواند  پرسپولیس  نظرتان  به 

در قهرمانی پوکر کند؟
 کار خیلی ســختی اســت. اینکه 
فقط در زمین خوب باشید، کافی نیست. 
باید همه شــرایط مهیا باشد و اگر بتوانند 
مشکلات را مدیریت کنند خیلی از مسائل 
برطرف می شود. از هواداران هم می خواهم 
که بیشتر از فصل قبل حمایت کنند چون 
در غیر این صورت شــرایط پرســپولیس 

بدتر می شود که بهتر نمی شود.
لیگ نوزدهم را بعد از شش هفته 

چطور ارزیابی می کنید؟
 اگر بخواهیم با فصل قبل مقایسه 
کنیم غیر از یکی دو بازی باید بگویم که 
ســطحش به لحاظ کیفی پایین تر است. 
شــما ببینید تیم های حوزه خلیج فارس 
پول دارند و خصوصی هستند و بازیکنان 
خوبی را می گیرند به خاطر همین هم در 
لیگ قهرمانان آســیا اکثراً موفق هستند 
اما ما در باد ایــن خوابیدیم که تیم اول 
آسیا هســتیم در حالی که به نظر من از 
نظر باشــگاهی در رده هفتم، هشتم آسیا 

هم نیستیم.
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